
Jegyzőkönyv

Tárgya: A Gerecse Tájfutó Club 2020. február 07-i közgyűlése

Készült: 2020. február 07-én 17.00 órakor Tatabányán a Tatabányai Szabadidősportok 
Egyesületének termében (2800 Tatabánya, Köztársaság út….)

Jelen vannak: a meghívott tagok az 1. sz. mellékletben csatolt jelenléti ív szerint.

Mauer Lajos a Gerecse Tájfutó Club elnöke 17.03 órakor köszöntötte a jelenlévőket és 
megnyitotta a közgyűlést. A közgyűlést ő maga vezeti le. Bemutatja Kapuvári Mónikát, a 
Gerecse Tájfutó Club könyvelőjét, és egyben felkéri a jegyzőkönyv vezetésére.

Mauer Lajos megállapítja, hogy a hivatalos 37 fő létszámból 24 fő jelen van, így a közgyűlés 
határozatképes.

A jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Hegedűs Ákost és Ódorné Takács Tündét, akik a 
felkérést elfogadják.

Mauer Lajos mindenekelőtt elmondja, hogy nem szeretne személyeskedésbe fogni, és megkér 
mindenkit, hogy ezt mellőzze. Minden résztvevőtől tárgyilagosságot kér.

Ezt követően a levezető elnök bemutatja a napirendi pontokat.

1.) 2019. év szakmai beszámolója
2.) 2019. év pénzügyi beszámolója
3.) Felügyelőbizottság felállítása
4.) 2020. évi tervek
5.) Tagok észrevételei
6.) Gyermekek díjazása

A napirendi pontok elfogadását szavazásra bocsátja.

Igen szavazat: 24 db

Nem szavazatok:   0 db

Tartózkodás:   0 db

1.) napirendi pont: 2019. évi szakmai beszámoló  

Mauer Lajos elmondja, hogy mozgalmas év van a Club mögött. „2019-ben 827 alkalommal 
versenyeztünk, és csak 37 versenyengedélyes versenyzőnk van. Minden Országos 
Bajnokságon rajthoz állt 1-1 versenyző. Részt vettünk edzőtáborokon, Felsőtárkányban, 



Egerben. Nyáron pedig Pusztavámon versenyeztünk. Az elmúlt évek alapján kialakult rend 
lesz, hogy 2 téli és 1 nyári edzőtáboron fogunk részt venni. Népszerűsítő családi 
rendezvényeket is megvalósítottunk: ilyen volt a Güntner, illetve a Bridgestone cégek családi 
rendezvényei, amelynek kapcsán Katona Marcell új tagja lett az Egyesületnek.

2019 év elején volt a Farkasvölgyi hajtás. Rendeztünk újra megyei éjszakai bajnokságot. 2019
májusában megrendezett Diákolimpia nagy kihívás volt az Egyesület számára. Nagy ára volt, 
sokat tanultunk belőle. Nagyon nehéz versenyrendezés volt. A rekordok éve volt a 2019. Van 
1 ezüst jelvényes futónk, ifj. Eipl András. Ranglista pontot szerzett több futó. 3 lány is 50 
pont felett tudott futni. Felnőtt versenyzőnk nincs. Az egyesületi pontversenyben a 24. helyen 
végeztünk. Az egyesületi pontversenyben csak a gyerekek pontjai kerültek be. Senior 
kategóriában a 41. helyen vagyunk, a megyében pedig a 3. helyen állunk.”

Mauer Lajos felteszi a kérdést a tagoknak, hogy kíván-e valaki hozzászólni? Hozzászólás 
nincsen.

Mauer Lajos szavazásra bocsátja a 2019. évi szakmai beszámolót.

Igen szavazat: 24 db

Nem szavazat:   0 db

Tartózkodás:   0 db

A jelen lévők egyhangúlag, 100% arányban elfogadják a 2019. évi szakmai beszámolót.

2.) napirendi pont: 2019. évi pénzügyi beszámoló  

Mauer Lajos azzal kezdi, hogy a 2019-es év legnagyobb rendezvénye a Diákolimpia döntője 
volt. Kivetítőn bemutatja a Diákolimpia elszámolását. Takács István végezte a támogatókkal 
kapcsolatos pénzügyi részt. (Megalódusz SE)

Az engedélyeztetési tevékenységet a Gerecse Tájfutó Club végezte. Az ezzel járó költségeket 
is a GTC állta. A GTC költsége 113.500,-Ft volt. Mauer Lajos ismerteti a pénzügyi 
beszámoló adatait. A jelentősebb kiadások: vásároltak egy nyomtatót, ami 84 ezer Ft-ba 
került. A Diákolimpia előtt probléma volt az áram kérdése az erdőben. Emiatt nagyobb 
teljesítményű aggregátort szereztek. Új sátrat is vásároltak (6x6 méterest) igen előnyös áron. 
Ehhez vettek még egy 6x3 méteres sátrat. Jelentősebb beruházás volt még a trackerek 
beszerzése, ami a gyerekek útvonalát rögzíti. 12 darab van belőle, értékük kb. 125 ezer Forint 
volt. 

Ezt követően beszél a nyári edzőtáborról, amely a Somhegyi turistaházban lenne, bent az 
erdőben. Mindennel fel van szerelve. Erre előlegként 80 ezer Forintot fizetett ki az egyesület. 

A tagok felteszik kérdéseiket a Diákolimpiával kapcsolatban:

- A Diákolimpiai bevétel miből jött össze?
- Válsz: „Szponzori és Bridgestone támogatás által, ami a Megalódusz SE-hez érkezett 

be. Valamint nevezési díjakból.”



- Mit jelent a pénzügyi beszámolóban a tájfutáshoz kapcsolódó anyagok rovat?
- Válasz: Mauer Lajos tételesen felsorolja, hogy miket tartalmaz ez a bejegyzés.

Ezt követően a közgyűlés vezetője szavazásra bocsátja a 2019. évi pénzügyi beszámolót.

Igen szavazat: 24 db

Nem szavazat:   0 db

Tartózkodás:   0 db

3.) napirendi pont: Felügyelőbizottság felállítása:  

Mauer Lajos kéri, hogy segítsenek neki a tagok abban, hogy mit jelent a Felügyelőbizottság 
pontosan? Továbbá kéri a tagoktól, hogy jelentkezzenek segítőként a feladatok elvégzésében, 
megosztásában. A tagok megbeszélése alapján úgy döntenek, hogy a mai napon ezzel 
kapcsolatban nem születik döntés, ezt a későbbiekben folytatják. Azonban Kiss Gábor a 
pénzügyi nyilvántartások vezetését elvállalja. A közgyűlés vezetője felveti, hogy jó lenne 
negyedévente összeülni a fontos dolgokat megbeszélni. Ez a kezdeményezés a többségnek 
tetszik. Felmerül kérdésként, hogy csináljanak-e zárt csoportot a facebookon az információ 
áramlása miatt. Mivel a tagok többsége ezt jó ötletnek tartja, Mohai Gábor elvállalja a csoport
létrehozását. Mauer Lajos szavazásra bocsátja a megvitatott kérdéseket.

Igen szavazat: 24 db

Nem szavazat:   0 db

Tartózkodás:   0 db

4.) napirendi pont: 2020-as tervek:  

A közgyűlés vezetője elmondja, hogy a tavaszi OB-re még van férőhely. A Farkasvölgyi 
hajtást is jó lenne megcsinálni. 2020-ban 2 megyei rendezésű versenyt is kaptak. Ezt követően
beszél a nyári edzőtáborról, valamint a Vértes Kupáról, amely azonban jelenleg még csak terv
szinten van. Idén az Árpád Gimnáziumban szeretnék megvalósítani a tájfutás világnapját.

Igen szavazat: 24 db

Nem szavazat:   0 db

Tartózkodás:   0 db

5.) napirendi pont: Gyerekek jutalmazása:  

Eipl András ezüstjelvényes, Szűcs Klaudia pedig 81. helyezett lett az országos ranglistán. 

A jól szereplő gyermekeket Mauer Lajos megjutalmazza.



6.) napirendi pont: Tagok észrevételei:  
- Az első kérdés, hogy ki az Egyesület Titkára (Nagy Ottóné)?
- Válasz: Máté és Luca nagymamája.
- Második kérdés: mi az MTFSZ által, az edzőknek nyújtott támogatások sorsa?
- Válasz: ….Ágnes kapott belőle 79 ezer Ft-ot, a fennmaradó rész pedig Mauer Lajost 

illette.
- Mohai Gábor felvetése: Az edzőtáborozással kapcsolatban megemlíti, hogy a saját 

edzőtáborok nagyon családiasak. Nagyobb fegyelem, több kötöttség kellene a fiatal 
gyerekekkel kapcsolatban. Célszerű lenne ezt a szempontot is bevinni.

- Válasz: Megoldás lehet, hogy plusz egy fő felnőttet viszünk magunkkal, vagy a 
feladatokat jobban felosztják egymás között a felnőttek.

18 óra 49 perckor Mauer Lajos megköszöni a tagoknak a részvételt, és berekeszti az ülést.

k.m.f.

………………………………… ………………………………….

Mauer Lajos elnök Kapuvári Mónika jkvezető

………………………………… ………………………………….

Hegedűs Ákos jk hitelesítő Ódorné Takács Tünde jk hitelesítő


